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FLESBERG BRIDGEKLUBB 

Møtereferat styremøte Flesberg bridgeklubb 
 
Til stede: Britt Bergan, Anne Marit Knutsen, Karl Erik Torgersen, Turid Voldbakken Tveiten 
 
Frafall: Elisabeth Gislefoss Aasen 
 

Sak 01/22            

Årsmøte 2022 

Endre dato for årsmøte pga nedstenging/coronasproblematikk. Forslag: utsettes 2 uker til 8 mars. 

Konklusjon: 

Vi utsetter årsmøtet til 8. mars.  Offentliggjøres i morgen og frist for innkomne saker er 22. februar. 

Sakspapirer klare 24 timer før møtet.  Sendes ut på mail. Sekretæren skriver årsmelding. 

Ansvarlig for følgende dokumenter: 

Saksliste - Turid 

Årsmelding - Turid 

Regnskap/økonomi - Elisabeth 

Terminliste – Anne Marit 

Valgkomite – 2021 Britt  

Valgkomite – 2022 Harald 

Vi avtaler ikke noe nytt styremøte der vi forbereder papirene til årsmøtet men tar det på telefon  

eller Teams 

 

Sak 02/22 -  

Avklare dugnads-gjeng helgen 12 – 13 februar, hvis bridgeturneringen IKKE blir utsatt! Forslag: De  

som skal delta på turneringen deler oppsett og nedrigging av spillesalen, seg imellom, slik vi har  

gjort tidligere. Om noen flere ønsker å være med så setter vi jo pris på det.  

 

Konklusjon: Turneringen er utsatt til 26. og 27. mars – deltakerne avtaler dugnad seg imellom og  
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om andre har lyst til å være med setter vi pris på det.  Avvikles i våre spillelokaler på 

 samfunnshuset. 

 

Sak 03/22  Servering seriemesterskapet - informasjonssak 

Mat og serveringspersonell til seriemesterskapet er ok, uansett om det blir utsatt eller ikke. Øivind   

og Kristin Nordskog tar jobben! ☺ 

 

Sak 04/22 – Dublering av kort 

Vi har fulldublett til 5 bord, til 2 kvelder til. Skal vi legge mer kort? 

Konklusjon: 

Vi må legge flere kort hvis vi må – Britt holder tak i dette. 

 

Sak 05/22 - Premiering 

Konklusjon: 

Premiering – kveldspremier inniblant til alt er stabilt igjen.  Ser an frem til sommeren om vi skal  

innføre premiering etter sommeren. Snakket om å innføre sammenlagt for året?  Anne Marit  

sender inn et forslag til årsmøtet.  Elisabeth har ansvaret for å kjøpe inn premier fortsatt? 

 

 
 

Møtet slutt: 18:20 

Referent 

Turid Voldbakken Tveiten 


